
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 14.11.2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii gedinfei extraordinare de lucru.

$edinla incepe la ora 1500, participd 11 consilieri din 13 in funclie .Lipsesc d
nii consilieri Schioapa Daniel qi Pascu Gheorghe. La qedint[ participd d-l primar
Proca Florin Bogdan qi d na secretar general Leca Andra .$edin!a este legal

-1 constituit[, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti prin
adresa nr.77 57 I l0.l 1.2023 .

Preqedintele de qedinld este d-1. consilier Pislaru Dragoq Nicolae care ialoc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
l".Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioarl.
2.Proiect de hotarare privind amenajarea unei parclri pentru utilajele din
dotarea Primariei Berevoeqti.
3.Proiect de hotarare privind colectarea gunoiului de grajd de pe domeniul
public al comunei Berevoeqti
4.Intrebari si interpelari.
-D-l primar propune introducerea pe ordinea de zi a inci 1 punct qi anume:
-Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului in trimestrul IV ranul 2023.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 5 puncte qi este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
n qedinlei care s-a desfbqurat in data de 30.10.2023.

D-l Busuioc solicita aducerea unui amendament , completare, Ia procesul verbal,
punctul diverse.
D-l Bumbeneci nu a solicitat consemnarea in procesul verbal discutiei de la punctul
diverse, aceste disculii frind inafaru gedinlei, la discufii libere.
D-l preqedinte supune la vot aceasta completare si este respinsa.
Nemaifiind si alte discutii este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu 9
voturi pentru,1 impotriva (d l Busuioc Gheorghe) qi 1 ablinere (d I Stana Dumitru).
D-l Busuioc:Eu sunt impotriva datoritd faptului cd nu vreti sd mi consemnafi ce am
solicitat eu la punctul diverse, sunt impotriva.
2. Proiect de hotarare privind amenajarea unei parciri pentru utilajele din
dotarea Primariei Berevoeqti.



Sunt prezentate: proiectul de hot[r6re , referatul de aprobare , raportul de specialitate
q i anexele proiectului. Prezint[ dl vic epri mar Mazilu Ionel.
D-l Viceprimar:Dup6 cum v am spus ;i la ;edinla de comisie este vorba de o
platformd de 80mp, unde vom parca tractorul Ei buldoexcavatorul, va fi acoperitd,
ne au mai rdmas ceva materiale gi de la imprejmuire, mai avem ciment, 4plase ,am
mai luat 2 qi niqte fevi.Am considerat cd este bine sd o facem Ei ne este necesard
D-l Busuioc:La cdt se ridicd aceastd investifie?
D-l Viceprimar:Nu qtiu ce s[ vd spun, am mai luat acum,undeva la 3mii lei,ciment,
nisipul il avem ,deci nu sunt costuri enonn de mari.
D-l Busuioc:Existd un proiect sau se face o schild?
D-l Viceprimar:O schi16
D-l Primar:M0na de lucru nu ne cost[ nimic
D-l Busuioc:Am vdntt deja cimentul ,sunt 3 paleli de 3 luni de zile acolo
D-l Primar:Sunt de la stalia de pompe ce ne a rdmas de la Bratia.Am cumpirat de la
Clemans.Lucr[rile vor fi undeva la maxim 5-6mii lei, lin6nd cont cd nisipul il avem,
cimentul il avem, plasele le avem, mdna de lucru oamenii de la 416 qi salarialii
primdriei, cofrajele le avem
D-l Busuioc:Sd venim cu o completare la aceastd hotdrdre, p6rerea mea, acolo deja
locuieqte cineva qi este foarte mare necesitatea unei toalete
D-l Primar:Ldngd existd toalet6.Sunt dou[ toalete in clddirea sta]iei de pompe doar
cd nu s au fbcut dar sunt doud spalii pentru toalete in clSdirea staliei de pompe una
cu iegire prin spate, una cu ieqire prinfa[d, sunt 4 camere acolo.Din punctul meu de
vedere este foarte bine ce zice[i dvs dar hot[rdrea aceasta se referd strict la platformd.
D-l He(ea:De ce nu facem un pic mai mare, platforma?
D-l Viceprimar:Are 80 mp pentru tractor qi buldoexcavator.Oric0nd putem sd o
extindem
D-l Primar:Nu putem face o construclie de 200mp cu 50001ei , banii nu avem.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.75 din
14.11.2023.
3.Proiect de hotarare privind colectarea gunoiului de grajd de pe domeniul
public aI comunei Berevoeqti
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare, raportul de specialitate
gi anexele pro iectulu i.P r ezintd dl vi cepri mar Mazilu Ionel.
D -l Viceprimar:Cum am discutat gi la qedinta de comisie v am spus care este intentia
noastrS, in zona unde are d I Dragog ferma pe partea cdtre pddure s5 depozit[m
gunoiul de grajd in spe!6 gunoiul din Gdmdceqti unde sunt niqte volume destul de
mari ,deja ambdgat oameni sd selectdm din el plastice, sticld, haine,etc.,dupd care
intenliondm sd 1 ducem cu utilajul ,cu tractorul, cu cErute, cu buldo, sd igienizim



zona pdndla primSvar[, sd I depozit6m, facem o halt6, fermenteaz6, dupd care o sd I
transport5m pe izlaz, altd solulie nu avem.
D-l Primar:Mai alegem din el peturi, am vorbit deja cu d I Florea care e la statia de
sortare li azls ci ne ajutd.Problema e cd dup6 ce vom face sd vedem cum menlinem.
D-l Piuna:Pe viitor s[ le spunem sd ducd direct acolo
D-l Busuioc:Aceastd platformd o si fie imprejmuitd, semnalizatd, ceva?
D-l Primar:imprejmuitd cu babe de lemn cu plasa, s6 delimirlm un spatiu, este o
chestie temporari
D-l Busuioc:Este vorba de la Catincu mai jos?
D-l Viceprimar:intre Catincu gi Dragog
D-l Primar:Putem sE o identificdm c6nd dorili dvs, putem si mergem impreund,
ideea este sd nu vind pdraiele, sd nu fie l6ng[ gdrla.Dac[ mergeam sd intervenim in
G6mdcegti acum cu utilajele noastre gi venea cineva sd ne intrebe unde il ducem, ce
facem cu el , aga il ducem acolo, nu il sortdm, incerc[m s[ ludm peturile din el si le
ddm separat sd ne scadd qi costurile iar diferenta illinem aici, il fermentdm qi apoi il
punem peizlaz;urile comunale.E o mare problemi cu salubrizareacomunei, e mizerie
peste tot, nu avem altl solulie decAt sI d5m amenzi, sI extindem camerele de luat
vederi, sd le urmlrim.
D-l Pduna:Eu zic cd, dacdvaintra chestia aia cupeturile de plsatic, vom sc[pa sigur,
trebuie frcutd mai multd informare in comun6.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.76 din
14.11.2023.
4.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului in trimestrul IV,anul 2023.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
Ei anexele proiectului.Prezintd, dna contabil Cotescu Diana.
D-na Cotescu:Prin decizia nr.8 a qefului Administraliei Judelene a Finanlelorpublice
Argeg s a aprobat retragerea sumei din TVA destinatd finantErii platilor burselor
cuvenite elevilor din invdtdmdntul preuniversitar de stat rdmas neutilizat dup[
stingerea obligatiilor de platd, aferentS perioadei lianuarie-3laugust.Conform
adresei 91896 primit[ de la Finan{e ni s a diminuat suma de 175mii astfel:la venituri
pe sume defalcate din TVA qi la cheltuieli la inv6{Sm6nt.Men}ionez cd" prevederea
bugetard a anului 2023la alineatul 59000 burse a fost de 539mii, nivelul pl[lilor la
31.08 a fost de 364.379mii, de unde rezultd, un disponibil in executia bugetard de
l74.62lmii.Conform adresei trebuie s5 retragem 175 mii.Ne oblig[ pdnd la
ldecembrie s5 fecem aceast[ rectificare , dffi vorbit la finan]e gi mi au zis sd
urgent5m cu acestd rectificare, cd nu sunt bani pt asistentii personali qi indemniza\ii
qi sd se reintregeasc6 inapoi la Ministerul Finanlelor ca apoi sd ne distrubuie pt
asistenti gi indemniza[ii.



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre gi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.77 din
14.11.2023.
4.lntrebari si interpelari.
D-na Leca dE citire adresei primite de la gcoala Mihai Ticam Rumano.
D-l Primar:Noi am datla inceputul anului suma de25 sau 30mii lei, ce au cerut
atunci ci incearcd s6 reabiliteze clddirea aceea de l6ngd gcolad, cdnd au venit acum
cei de la ISU le au spus cd nu, trebuie si facd o modemizare qi are nevoie de lucr[ri
mult mai amle , de un proiect qi si fie investitia de c[tre prim6rie sd putem lua avizul
de Ia ISU, deci trebuie spart in spate, trebuie sd aibd un culoar gi sI aibl intrare.Din
punctul meu de vedere nu avea ce si facd cu 25-3}mii,probabil cost[ undeva la 10-
15 milioane doar proiectul cu avize de la Mediu, de la ISU, electrica, sanitare, e o
lucrare mult mai amp16, tin6nd cont cd e vorba de educalie, de siguranla copiilor qi
atunci din punctul meu de vedere faptul cd folosegte acei bani qi nu ii retragem qi ii
folosegte pt lambriu, structuratd pt gcoala din centru dupi cum ali vdnfi gi la qcoala
Ungureni se lucreazd, a ieqit foarte bine ,s a schimbat total aspectul.Ne bucurd acest
lucru,in momentul cdnd existd colaborare intre gcoalS gi primdrie gi se fac investilii
qi se v6d lucrdrile.
D-l Busuioc:S a inlocuit centrala, este in stare de func{iune?
D-l Primar:Da
D-l Busuioc:Ce se face cu cea veche?
D-l Viceprimar:Am zis s[ o ddm la fier vechi
D-l Primar:Cine vrea sd o ia?
D-l Busuioc:Ana Maria, m a intrebat
D-l Primar:Da, i o ddm prin transfer, putem si facem evaluarea sd nu o ddm cu titlu
gratuit
D-l Viceprimar:Da, o ajut[m.E mare centrala, e model vechi
D-l Primar:Face dumneaiei o cerere, facem o hotdrdre, s[ i o d6m la valoare de fier
vechi.

Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de gedinla declard
inchise lucr[rile acesteia.

$edin{a se incheie in jurul orei 1530.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Secretur
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